
به خدا بگود: «من در هرحال راضی به رضای تو هستم»

شماره پرسش: ۷۹۴۶

تاریخ ارسال پرسش: ۰۵:۰۰:۰۰ ۱۳۹۳/۱/۱۴

متن پرسش

بسمه تعالی سلام علیکم استاد گرامی بنده دختری سی ساله هستم که هنوز ازدواج نکردم و تمایلی

برای ازدواج ندارم . با این مباحث و سیر مطالب شما هم فکر می کنم ازدواج راه رسیدن به کمال

نیست . آیا تقدیر بنده این است که مجرد باشم در صورتیکه خواستگار هم زیاد داشتم اما همیشه

دچار اضطراب می شدم . آیا این امر جز واجبات دین است و تخطی از آن ناسپاسی در مقابل

خداست؟ یا اینکه امیدوار باشم که گره از مشکل باز می شود و هنوز موقع این امر نشده و حضرت حق

تقدیر خوبی و ازدواج مناسبی برای بنده رقم می زند ؟آیا دعایی دراین مورد مناسب حال وروز من

هست ؟اگر امکان دارد به ایمیل پاسخ را بفرستید .البته با این همه شرح که دادم ناامید از درگاه خدا

نیستم .اجرکم عنداالله

متن پاسخ

باسمهتعالی: سلامعلیکم: شما به خدا بگود: «من در هرحال راضی به رضای تو هستم» و در این

راستا اگر خواستگار مناسبی آمد بدون دلیل ردّ نکنید و اگر هم خواستگار مناسب نیامد مطمئن باشید

خداوند زندگی دیگری برای شما تقدیر کرده و خودش ترتیب بقیهی امور را هم میدهد. دعای خاصی

نیاز نیست، همین اذکار عام مثل صلوات و «لا اله الاّ االله» و «آیتالکرسی» با رویکرد رفع حاجت

خاص، کارساز است. موفق باشید


